
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/23-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-00-23-10 

Rijeka,  14. 05. lipnja 2023. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 2. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  05. lipnja 2023. godine, s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 

 Paolo Mulac, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 

 Dražen Kalanj, tajnik MO – privremena zamjena  
Ostali nazočni: 

- Snježana Kljun, Tina Ujevića 11 
- Leopold Kljun, Tina Ujevića 11 
- Luka Dobrović, Tina Ujevića 9 
- Asta Frlan, D.Cesarića 2 
- Branka Gobac, D.Cesarića 2 
- Vanja Sindičić, Martinkovac 226 
- Dea Sindičić, Martinkovac 226 
- Lorena Sindičić, Martinkovac 226 
- G. Stojčević 
- Gđa. Mahnić 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Robert Urek 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 1. sjednice Vijeća MO Srdoči. 

 
DNEVNI RED: 

1. Svečana prisega novog člana i izbor zamjenika predsjednika Vijeća Mjesnog odbora Srdoči 

2. Sastanak sa građanima na temu: 

- izvor buke na adresi Tina Ujevića 11a (grupa građana:Kljun,Dobrović,Sindičić,Frlan) 

- pritužba na izvođenje sportsko rekreativnog objekta u ulici Kurirski put (građanin Stojčević) 

3. Rebalans financijskog plana MO Srdoči za 2023. godinu 

4. Male komunalne akcije za 2024.godinu – usvajanje prijava prijedloga 

5. Informacija sa sastanka u VIK d.o.o. od 10.05.2023.godine 

6. Komunalna problematika – zahtjevi i zamolbe građana  

7. Razno 
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AD 1 
 
Predsjednik je utvrdio da je g. Mehanović svoj mandat u Vijeću MO Srdoči stavio u mirovanje te se o 
tome i pismeno očitovao te umjesto imenovanog u Vijeće MO Srdoči ulazi g. Paolo Mulac slijedeći 
kandidat sa iste kandidacijske liste grupe građana na izborima za Vijeće MO Srdoči 2023. godine. 
 
Predsjednik vijeća je stoga pozvao g. Mulca na davanje svečane prisege te istom pročitao tekst prisege 
nakon čega je g. Mulac izrekao riječ prisežem i potpisao tekst prisege. 

 
AD2 
 
Predsjednik je otvorio sastanak sa građanima na temu izvor buke na adresi Tina Ujevića 11a te pozdravio 
prisutne i pozvao ih da upoznaju vijeće sa svojim pritužbama. 
Vijeće je donijelo:  
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje pritužbe grupe građana u vezi izvora buke na adresi Tina 
Ujevića 11a 

 Od nadležnih službi zatražiti će se na početku ulice Tina Ujevića postava znaka 
zabrane prometa vozila iznad 7 tona težine te dužih od 12 metara 

 Od nadležnih službi zatražiti će se elaborat opravdanosti postojeće privremene 
prometne signalizacije dijela Ulice Tina Ujevića te mogućnosti prometovanja teških 
teretnih vozila navedenom ulicom 

 Od nadležnih službi zatražiti će se postava znaka zabrane parkiranja teretnih vozila na 
parkiralištu kod raskrižja sa Ulicom Miroslava Krleže ( kč. Br.1076/3 i 1393/36 k.o. 
Zamet) 

 Od nadležnih službi zatražiti će se očitovanje o statusu sudskog postupka smetanja 
posjeda u predmetu PERT d.o.o i Rijeka promet d.d. 

 Na slijedećem sastanku na ovu temu pozvati će se predstavnici Rijeka plus doo, 
Prometne policije te UO za komunalni sustav i promet. 

 
Predsjednik potom otvara sastanak sa građaninom g. Stojčevićem, uz kojeg je prisutna i njegova 
pravna zastupnica gđa. Mahnić, na temu pritužba na izvođenje sportsko rekreativnog objekta u ulici 
Kurirski put. 
 

Zaključak:  

 Vijeće je upoznalo g. Stojčevića i gđu. Marunić sa saznanjima Vijeća o predmetnom 
projektu 

 Vijeće će kontakt podatke sa nadležnim osobama u Upravnom odjelu za komunalni sustav 
i promet Grada Rijeka uputiti gđi. Marunić 

 vijeće izražava jednoglasno mišljenje kako se započeti radovi na predmetnom 
komunalnom prioritetu za 2023.godinu trebaju nastaviti i završiti radi sprečavanja 
nastanka svekolike štete. 

 gđa. Marunić kao pravna zastupnica g. Stojčevića navodi kako zadržavaju pravo na prekid 
započetih radova i uvid u projektnu dokumentaciju te dobivanje svih relevantnih 
informacija u pokušaju pronalaženja pozitivnog rješenja za sve uključene u ovaj postupak. 

 
AD 3 
Predsjednik upoznaje vijeće kako je Prvim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Rijeke za 2023. 
godinu, odnosno prvim rebalansom, usklađen Proračun s novom Odlukom o ustrojstvu upravnih tijela 
Grada Rijeke koja je stupila na snagu 1. travnja 2023. godine. 
Ovim drugim rebalansom usklađeni su planirani iznosi za prva tri mjeseca sa stvarnim izvršenjem, 
odnosno preostali dio plana raspoređen je na sljedećih devet mjeseci  2023. godine po novom ustrojstvu, 
na nove proračunske razdjele za rashode i izdatke. 
Sa rebalansom MO Srdoči u 2023. godini ukupan zbir prihoda i rashoda u skladu je s usvojenim 
Financijskim planom za 2023. godinu, odnosno nije došlo ni do povećanja niti do smanjenja istoga.  
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Vijeće je donijelo slijedeći: 
 
Zaključak:  
Vijeće MO Srdoči usvaja Rebalans Financijskog plana Vijeća Mjesnog odbora Srdoči za 
2023.godinu. 

 
AD 4 
Predsjednik vijeća utvrdio je da je temeljem javnog poziva za predlaganje uređenja područja mjesnih 
odbora – mali komunalni zahvati za 2024. godinu, za MO Srdoči ove godine evidentirano ukupno 104 
zahvata u komunalnu infrastrukturu stoga je sastavljena tablica svih prijedloga zahvata za područje MO  
Srdoči za 2024. godinu. Svi prijedlozi zahvata dostavit će se stručnim službama Grada Rijeka na daljnju 
obradu prema vrstama zahvata (utvrđivanje stanja, prostorni i urbanistički uvjeti i vlasništvo zemljišta, 
planirana sredstva za realizaciju zahvata i sl.). Temeljem toga, na jesen će Vijeće donijeti listu prijedloga 
zahvata za realizaciju u 2024. godini, sukladno raspoloživim sredstvima.  
 
Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći 
 
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Srdoči prihvaća listu prijedloga komunalnih zahvata za 2024. godinu, koju 
će dostaviti Odjelu gradske uprave za komunalni sustav na obradu. 
 
AD 5 
Predsjednik upoznaje vijeće o održanom sastanku u KD VIK d.o.o. dana 10.5.2023.godine u vezi sa 
izgradnjom sustava odvodnje sanitarnih otpadnih voda na području MO Srdoči na kojem je predstavljen 
ovogodišnji dinamički plan gradnje s planiranim početkom i dovršetkom radova te stavljeni na 
raspolaganje kontakt telefoni ovlaštenika Naručitelja i predstavnika izvođača radova u cilju pružanja što 
brže povratne informacije i olakšavanja suživota s više mjesečnim radovima. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
AD 6  
Predsjednik vijeća otvara raspravu te se po prispjelim dopisima odlučuje sljedeće: 
-od nadležnih službi zatražiti će se postava kamere za nadzor brzine na dionici kružni tok Martinkovac / 
Rešetari  
-od nadležnih službi zatražiti će se postava svjetlećih treptača kao upozorenje na pješake od kružnog 
toka Martinkovac prema Marti retail Park. 
-od nadležnih službi kod okretišta linije 2 zatražiti će se postava znaka ograničenja brzine 30 na sat u 
smjeru istok-zapad 
-od nadležnih službi zatražiti će se iznalaženje lokacije za zelene površine, dječja igrališta te igrališta sa 
loptom u Ulici Dražice – Zamet 
 -od nadležnih službi zatražiti će se povećanje broja pražnjenja spremnika za otpad u Ulici Gustava 
Krkleca 
- od Čistoća doo zatražiti će se podatak da li Konoba Ive ima svoj spremnik za otpad te će se zatražiti 
povećani broj odvoza otpada i pranja spremnika 
-Od Čistoće doo zatražiti će se postava većeg broja spremnika za otpad u Ulici Kurirski put zbog blizine 
prometnice sa Gradom Kastvom zbog čega dolazi do odlaganja otpada iz te jedinice lokalne samouprave 
-Zatražiti će se od Upravnog odjela za upravljanje imovinom informacije o mogućnosti izgradnje i 
uređenja trga na platou iznad škole 
-Od Upravnog odjela za školstvo zatražiti će se uređenje i održavanje škole i okoliša škole radi radi 
normalnog korištenja i upotrebe objekata te sprečavanja širenja štetočina i glodavaca s obzirom na 
saznanje o nepostojanju školskog domara, 
-Od nadležnih službi zatražiti će se postava malih spremnika za pseći izmet u Ulici Miroslava Krleže te 
jedna na početku prometnice D233 
-Nadležnom odjelu dostaviti će se suglasnost za kasnijim završetkom radnog vremena UO restorana 
Krug Mate Lovraka 26 
-Upućeni su zahtjevi za dezinsekciju i deratizaciju na adresama Tina Ujevića 16 i Miroslava Krleže 7a 
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- Upućeni su nadležnim službama zahtjevi za uklanjanje komunalnog nereda u Ulici Gustava Krkleca, 
Tonžino te za zamjenu oštećenih spremnika u Ulici Dobriše Cesarića 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje 

 
 

AD7 
Predsjednik vijeća otvara raspravu po točki razno. 
-U vezi dana MO održati će se sastanak sa  Promocija doo radi dogovora oko organizacije 
-U vezi sa osnovanim pododborima za sport te za umirovljenike i starije osobe vijećnici će predložiti 
članove koji bi u njima sudjelovali u radu 
-Zatražiti će se od Policijske uprave učestalija kontrola i ophodnja naselja Srdoči kako zbog vožnje 
neregistriranim vozilima tako i driftanja u kasnim noćnim satima u Ulicama Srdoči, GPS 233kao i buke 
sa terminala ispod Ulice Miroslava Krleže 
-Poslati će se nadležnim službama požurnica radi izvedbu električnog priključka za potrebe održavanja 
proslave  završetka školske godine u okolišu OŠ Srdoči. 
-Nadležnim službama uputiti će se zahtjevi za uključenje MO Srdoči u obavezno zaprašivanje protiv 
komaraca pogotovo oko zelenih i šumovitih područja  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 

 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 21,00 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri  (4) stranice. 
 

 

Zapisničar  
Dražen Kalanj, privremena 
zamjena 

                                                      
                                                    
 
 

Predsjednik VMO Srdoči 
Robert Urek 
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